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به جامعه مؤمنین برخورد و نفهمیدیم علت همچنین مسألهای در این شرایط چیست؛ شورای نگهبان فرصت دارد در این زمینه

مساله را حل و فصل کند.

محمدجواد حاجعلی اکبری در خطبههای نماز جمعه تهران؛ 

محمدجواد حاجعلی اکبری در خطبههای نماز جمعه تهران با اشاره به برگزاری نمایشگاه بینالمللی کتاب تهران گفت:

را پیام این ما همه برای میشود محسوب بزرگ فرهنگی رخداد این از ویژهای جلوه که نمایشگاه این در انقلاب رهبر حضور
دارد که باید این فرصت را غنیمت بشماریم و برای انس با کتاب قراری با خودمان بگذاریم که وقت مطالعه را بیشتر کنیم.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از مهر، او گفت:

اجاره بها صحبت کرده بودم و از مسئله مسکن و بازار مسکن مخصوصاً مسئله چند نوبت در خطبههای نماز جمعه در خصوص
 مسؤولان محترم میخواهم که در این زمینه فکر اساسی داشته باشند و به حمایت از مستأجران بیایند. در تهران ۵۱ درصد و

در کشور ۳۱ درصد مستأجر هستند. سالم شدن و منطقی شدن بازار مسکن زندگی بسیاری از مردم را آرامش میدهد لذا
باید اینجا صمیمانه از مجلس محترم شورای اسلامی که در روزهای پایانی مسؤولیت خودش این کار بسیار ارزشمند را انجام

داد و قانون ساماندهی بازار مسکن، زمین و اجاره بها را تصویب کرد تشکر کنیم.

حاجعلی اکبری گفت:

مجلس در اردیبهشت ۱۰ روز قانون این که شد این نگهبان شورای خاص عنایت و مجلس و دولت بین نزدیک همکاری نتیجه
مناسب درک یک دهنده نشان این میشود. ابلاغ نیز پنجم و بیست و میشود تأیید نگهبان شورای در دوازدهم میشود، تصویب

و مفاهمه در این زمینه است. الان مطالبه همه ما اجرای جدی، تمیز و با کیفیت این قانون است.

امام جمعه موقت تهران گفت:

در مسألهای همچنین علت نفهمیدیم و برخورد مؤمنین جامعه به کنم؛ شنبه تعطیلی قانون خاطر به مجلس از هم گله یک اما
این شرایط چیست و لابد دلایل خاص خودشان را داشتند و شورای نگهبان فرصت دارد در این زمینه مساله را حل و فصل کند.

وی با اشاره به تداوم جنایات صهیونیستها علیه فلسطینیان گفت:

نیم و هفت است. شده گرفتار جانبه چند رسواییهای از باتلاقی در و بار خفت رسوا، بد، بسیار وضعیت در صهیونیستی رژیم
 این جنایتپیشگان حکایت از این دارد که رژیم سبوعیتماه از مقاومت جانانه ملت بزرگ و مظلوم و هفت و نیم ماه

 صهیونیستی و حامیانش هیچ محاسبه درستی در این جریان نداشتند و در عوض نشان داد جبهه مقاومت و گروههای مقاومت
دارای برنامهریزی و محاسبههای دقیق بودند که توانستند هفت و نیم ماه زیر این فشار سنگین مقاومت کنند و دشمن را

 شاهراه حیاتی رفح را فعلاً موضوع کار خودش قرار داده است. رفح دستاوردسازی کنند. این رژیم پلید برای مستاصلاینگونه
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 الان تبدیل به یک پادگان نظامی بزرگ و پر از تانکهای رژیم رفح برای مردم محاصره شده در غزه حساب میشود. گذرگاه
 ساکن هستند. صهیونیستها میخواهند به مقاومت ضربه رفح صهیونیستی شده است. جمعیت مهاجر و ساکن الان عمدتاً در

نیز توصیه میکند که رژیم صهیونیستی که این کار را نکند و البته این یک بازی است و یک نمایش بایدن بزنند و به حسب ظاهر
 است که بیشتر مصرف داخلی برای آنها دارد. همه میدانند که پشتیبان اصلی و شریک اصلی در تمام جنایات صهیونیستها،

ایالات متحده است. مقاومت ضربههای بسیار جدی به رژیم صهیونیستی وارد کرده است و اینها باورشان نمیشد بعد از هفت
و نیم ماه همچنان جریان مقاومت وسط صحنه است. در این هفت و نیم ماه رژیم صهیونیستی هیچ دستاوردی جز شکست در

دیپلماسی، میدان و نزد افکار عمومی نداشت و در مقابل، جبهه مقاومت در دیپلماسی، میدان و نزد افکار عمومی الحمداالله
موفق و سربلند بوده است.
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